
ПРОТОКОЛ

На 17.12.2020 г. се състояха две срещи между студентите от първи курс,
специалности „Софтуерно инженерство“ и „Компютърни системи и технологии” от
Факултет по технически науки, ОКС „бакалавър“ и тютора доц. д-р Веселина
Бурева.

Целите на събиранията са: уточняване на въпроси относно учебния процес.

След дискусия относно графика за провеждането на лекции и упражнения
бяха установени леки затруднения по време на дистанционното обучение.
Студентите пръпоръчаха да бъде използвана единна платформа за провеждане
на лекции и упражнения. Беше дискутирано, че по време на присъственото
обучение учебния процес се провежда на добро ниво. Беше изразено мнение, че
учебният план е добре съставен като за специалност „Софтуерно инженерство”
студентите биха се насочили главно към дисциплини, свързани с програмиране.
Относно материалната база беше дискутирано, че средата е добра, но винаги
може да се изисква повече: беше предложено да се боядисат стаите в много по-
свежи цветове, чиновете да се сменят с нови, да се набавят повече компютри за
компютърните зали. Установено е, че дори разделени на групи понякога в залите
няма достатъчно компютри за всички студенти. Беше споделено от част от
студентите, че биха участвали в програма Еразъм, защото ще имат възможността
да се обогатят със знания, както от страна на образователно ниво, така и в
ЕЗИКОВО И културно отношение.

Дата: 20.12.2020 г.



ПРОТОКОЛ

На 15.05.2021 г. се проведе онлайн среща, поради извънредното
положение в страната, между студентите от първи курс, специалности
„Компютърни. системи и технологии“ и „Софтуерно инженерство” от Факултет

по технически науки, ОКС „бакалавър“ и тютора доц. д-р Веселина Бурева.

Целта на събирането е: уточняване на въпроси относно учебния процес и

проучване на СТУДеНТСКОТОмнение чрез попълване на въпросник-анкета.

След проведена дискусия беше изразено студентското мнение.

Студентите са доволни от преподавания материал по дисциплините,
включени в учебния план за специалността. Удовлетворени са от диалога с

преподавателите и служителите в администрацията и учебен отдел. Беше

споделено, че част от студентите биха участвали и по програма Еразъм.
Останалите се чувстват неподготвени на текущия етап. По време на онлайн

срещата беше споделено мнение, че материалната база по време на

присъственотообучение е удовлетворителна. Беше дискутиране, че за част от

студентите дистанционното обучение е трудно и объркващо. По време на

онлайн сращета се установи, че група от студенти имат положителна нагласа

спрямо ВЪЗМОЖНОСТТа за участие В кръжоци ПО програмиранеИ роботика.

Дата: 20.05.2021 г.

/доц.
!

д-р В. Бурева/



ПРОТОКОЛ

от

събеседване със студенти

Днес, 26.10.2020 г., се състоя среща между студентите от втори курс, специалност
„Компютърен индустриален дизайн“ от Технически колеж, ОКС „Професионален

бакалавър“ и тютора ас. Станислав Попов.

По време на срещата бяха повдигнати въпроси свързани с: учебния процес,

административното обслужване, материалната база, програмата за студентска мобилност

„Еразъм“.

По отношение на гореизложеното, студентите изразиха следното мнение:

. Натовареността през седмицата е нормална и няма оплаквания по нея.

. Предпочитат да изучават повече дисциплини, свързани със специалността

(дизайн).

. Работното време на Учебно-информационния център не е подходящо за

работа със студенти.

. Знаят за програмата „Еразъм“, но биха искали Да получават актуална

информация за свободните места.

. Материалната база (сградите, където се провеждат часовете им) не е в добро

СЪСТОЯНИ, НЯМЗТ ОПЛЗКВЗНИЯ ОТ оборудването на ЗЗЛИТС.

„ %
Подпис:.......М.......

Дата: 26.10.2020 г. /ас. Ст. Попов/



ПРОТОКОЛ

от

събеседване СЪС студенти

Днес, 26.10.2020 г., се състоя среща между студентите от трети курс, специалност
„Компютърен индустриален дизайн“ от Технически колеж, ОКС „Професионален
бакалавър“ и тютора ас. Станислав Попов.

По време на срещата бяха повдигнати въпроси свързани с: учебния процес,
административното обслужване, материалната база, програмата за студентска мобилност
„Еразъм“.

По отношение на гореизложеното, студентите изразиха следното мнение:
0 През втори и трети семестър има предмети, които нямат връзка със

специалността.

. Има нужда от повече дисциплини свързани с компютърна графика и проектиране.

. В прогарамата понякога има големи интервали между двучасовите занятия.

. Материалната база на университета не е добра, техниката трябва да се обнови, за
да бъдат по-пълноценни упражненията.

. Студентите биха участвали в програмата „Еразъм“.

. При онлйан обучението понякога става забавяне в комуникацията между
студентите и преподавателите.

. Относно административното обслужване - има забележки към точността на
работата на Учебен отдел.

Подпис:.......
Дата: 13.11.2020 г. /ас. Ст. Попов/



ПРОТОКОЛ

от

събеседване със студенти

Днес, 23.02.2021 г., се състоя среща между студентите от втори и трети курс, специалност
„Компютъ ен инд ст иален Дизайн“ от Технически колеж, ОКС ,П о есионален,

бакалавър“ и тютора ас. Станислав Попов.

По време на срещата бяха повдигнати въпроси свързани с: учебния процес.
административното обслужване, материалната база, програмата за студентска мобилност

„Еразъм“, както и дистанционното обучение.

ПО ОТНОШСНИС на гореизложеното, студентите изразиха СЛЗДНОТОМНСНИСЗ

В програмата има предмети, които според студентите нямат връзка със

специалността.
Има нужда от повече дисциплини свързани е компютърна графика и проектиране.
Понякога в програмата има големи интервали между учебните часове.

Материалната база на университета трябва да се обнови, за да бъдат по-

пълноценни упражненията.

Студентите биха участвали в програмата „Еразъм“, но биха искали да има повече

достъпна информация.
Има нужда от подобряване на качеството на храната в Студентският стол.

При онлйан обучението понякога става забавяне в комуникацията между

студентите и преподавателите.
Относно административното обслужване - има забележки към графика на работа
на Учебно-информационния център.

/Дата: 23.02.2021 г. /ас. д-р Ст. Попов/



Протокол
От събеседване със студенти от специалност“Софтуерно инженерство“

Днес, 14.04.2021г. се проведе среща на преподаватели от катедра „Компютърни
системи и технологии“ със студенти от специалност „Софтуерно инженерство“- четвърти
курс. Целта на срещата е да се проучи студентското мнение за протичането на учебния
процес в присъствена и онлайн среда. Присъстваха тютора на курса гл. ас. д-р Тодор
Петков и ас. д-р. Станислав Попов.

ОТНОСНО въпроса дали студентите са ДОВОЛНИОТ ДИСЦИПЛИНИТе ВКЛЮЧСНИВ учебния
ИМ план за специалността ИМ ?

Студентите казаха, че е имало такива които са били подходящи и такива които не
били подходящи за тях.

ПО въпроса дали желаят Да изучават дадена Дисциплинаповече ?

Студентът Георги Дянков каза че трябва да изучават повече дисциплини, които са по
тясно свързани със специалността им.

Зададен бе и въпроса какво им е мнението за онлайн обучението ?

Студентите казаха, че трябва по ефективно да се изполва възможността на онлайн
обучението с примери и задачи.

Гл. ас. д-р Тодор Петков обобщи мненията на студентите и изказа своето одобрение, като
предпоставка за подобряване на качеството на обучение.

14.04.2021г. Изготвил:

гр. Бургас /гл. ас. д-р. инж. Т. Петков/



Протокол
От събеседване със студенти от специалност“Компютърни системи и технологии“

Днес, 15.04.2021г. се проведе среща на преподаватели от катедра „Компютърни
системи и технологии“ със студенти от специалност „Компютърни системи и технологии“ 6

- четвърти курс. Целта на срещата е да се проучи студентското мнение за протичането на
учебния процес в присъствена и онлайн среда. Присъстваха тютора на курса гл. ас. д-р
Тодор Петков и ас. д-р. Станислав Попов.

ОТНОСНО въпроса дали СТУДСНТИТС искат да ИЗУЧЗВЗТ дадена ДИСЦИПЛИНЗ ПОВСЧС?

Студентите казаха, че е имало такива които са били по подходящи, като повече
хардуерни дисциплини.

На въпроса какво им е мнението за материалната база ?

Студентът Габриела Бачева каза че всичко свързано с материалната база е наред.

По въпроса дали биха присъствали в кръжоци организирани от преподаватели ?

Студентите Ванина Георгиева, Николай Желязков, Айлин Ахмед и др. казаха, че с
удоволствие биха присъствали на кръжоци по дисциплина която им харесва.

По въпроса какво им е мнението за обучение в онлайн среда ?

Студентите единодушно казаха, че графика е добър, седмичното натоварване също е
добро и остава повече време за лични ангажименти и учене.

Гл. ас. д-р Тодор Петков обобщи мненията на студентите и изказа своето одобрение, като
предпоставка за подобряване на качеството на обучение.

15 .04.202 1 г. Изготвил:

гр. Бургас .
/гл. ас. д-р. инж. Т. Петков/



Протокол
От събеседване със студенти от специалности „КСТ“ и “Софтуерно инженерство“

Днес, 20.10.2020г., в ОК стая 307 се проведе среща на преподаватели от катедра
„Компютърни системи и технологии“със студенти от специалност„Компютърни системи
и технологии“ и „Софтуерноинженерство“ - четвърти курс. Целта на срещата е да се
проучи студентскотомнение за протичането на учебния процес. Присъстваха тютора на
курса гл. ас. д-р Тодор Петков и ас. д-р. Станислав Попов.

Относно учебните занятия въпрос към студентитебеше зададен от гл. ас. д-р Тодор
Петков какви дисциплиниискат да изучават повече.

Студентът Салем Салем каза, че е добре да имат повече практически насочени
дисциплини.

СтудентътДени Трендафиловаизрази мнение че трябва да има повече практически
стаж по специалността.

Зададен бе и въпроса дали студентитесрещат проблеми (административни. с

преподаватели или колеги) зададен от гл. ас. д-р Тодор Петков.

Студентът Габриела Бачева изрази мнение, че не трябва да имат големи дупки между
часовете.

СтудентътАйлин Ахмед изрази желанието да имат възможност да използват повече
електронни услуги свързани с Университета.

Гл. ас. д--р Тодор Петков обобщи мненията на студентите и изказа своето одобрение, като
предпоставказа подобряване на качеството на обучение.

20.10.2020г. Изготвил:

гр. Бургас /гл. ас. д-р. инж. Т. Петков/
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